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RG.0002.12.2015    

 

P r o t o k ó ł   nr   XII/2015 

z sesji Rady Gminy Zbrosławice, 

odbytej w CUP w Zbrosławicach      

w dniu  28 października 2015 r. 

 

  W sesji udział wzięło 15 radnych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) oraz 21 gości zaproszonych (jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 

  Czas rozpoczęcia sesji - godz. 16,00. 

 

Ad. 1. 

  Otwarcia obrad oraz przywitania radnych i zaproszonych gości dokonał Przewodniczący Rady Gminy 
– Pan Jan Fels .  

 

Ad. 2. 

Nowy Radny Pan Grzegorz Kłaczek złożył ślubowanie i zadeklarował, że chce pracować w komisji: 

- Budżetu, Gospodarki i Rozwoju 

- Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 

- Rolnictwa 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do 
przyjmowania uchwał.   

 

Ad. 4. 

Pan Przewodniczący Jan Fels wniósł o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
projektów uchwał: 

 Dotycząca wyboru członka komisji budżetu, gospodarki i rozwoju 

 Dotycząca wyboru członka komisji oświaty, kultury, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

 Dotycząca wyboru członka komisji rolnictwa 

   Wójt Gminy, Pan Wiesław Olszewski wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących   projektów uchwał:  

 autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Zbrosławice na lata 2015-2027 – D, 

 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015 – IVA, 

 zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zbrosławice dla obszaru 
północno-zachodniego sołectwa Szałsza (autopoprawka) - VIII  

   Do powyższego wniosku nie wniesiono uwag. Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 5. 

  Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad uwzględniający powyższe wnioski:  

                    Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

3. Stwierdzenie quorum do podejmowania uchwał. 

4. Rozpatrzenia wniosków w sprawie zmiany proponowanego porządku obrad. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

7. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady. 

9. Sprawozdanie Wójta. 

10. „15 minut sołtysów” – informacje sołtysów. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wyboru członka Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju – A, 

b) wyboru członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej – B, 

c) wyboru członka Komisji Rolnictwa – C, 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2015-2027 – D, 

e) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015 – I, 

f) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015 – II, 

g) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015 – III, 

h) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015 – IV, 

i) zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015 – IV A, 

j) udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnej w Czekanowie, Ochotniczej  

Straży Pożarnej w Łubiu i Ochotniczej Straży Pożarnej w Wieszowie – V, 

k)   wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń   

kanalizacyjnych na lata 2016-2020 – VI, 

l) zmiany uchwały nr X/107/2015 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 31 lipca 2015r. w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag złożonych do projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru północno-

zachodniego sołectwa Szałsza – VII, 

m)   zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zbrosławice dla 

obszaru północno-zachodniego sołectwa Szałsza (autopoprawka) – VIII.   

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Realizacja postulatów i wniosków radnych. 

14. Wolne wnioski i zapytania radnych oraz zaproszonych gości. 

15. Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych. 

16. Zamknięcie sesji. 

  Uwag do przedstawionego porządku sesji nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania –  
porządek sesji został przyjęty jednogłośnie.  
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Ad. 6. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie.    

  

Ad. 7.  

Informację o pracy poszczególnych Komisji Rady Gminy przedstawili ich przewodniczący: 

 Pan Wiesław Topór poinformował, iż Komisja Rewizyjna odbyła 1 posiedzenie. Tematem 
spotkania były: „Plany Gminy w zakresie infrastruktury technicznej tj. dróg dojazdowych, 
wodociągów, kanalizacji w odniesieniu do istniejącego i powstającego budownictwa mieszkalnego 
i przemysłowego”. 

 Pani Józefa Boron poinformowała, iż Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju w okresie 
międzysesyjnym odbyła 2 posiedzenia. Tematem pierwszego posiedzenia było omówienie  
oraz zaopiniowanie dwóch projektów uchwał. Tematem drugiego posiedzenia była „analiza 
sposobów pozyskiwania środków pozabudżetowych. Fundusze Europejskie w kontekście 
przyszłej perspektywy programowania, wyszukiwanie programów, procedura przyznania środków. 
Proponowane działania informacyjne dla mieszkańców” oraz opiniowanie 9 projektów uchwał. 

 Pani Zofia Woźniak poinformowała, iż Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej odbyła 2 posiedzenia. Tematem pierwszego posiedzenia była: „analiza stanu 
przygotowania szkół do nowego roku szkolnego 2015/2016. Remonty. Ocena letniego 
wypoczynku dzieci i młodzieży”. Tematem drugiego posiedzenia była: „Informacja na temat 
działalności w zakresie promocji gminy. Współpraca z gminami partnerskimi”. 

 Pani Karina Respondek poinformowała, iż Komisja Rolnictwa w okresie międzysesyjnym 
odbyła 1 posiedzenie, którego tematem było: „Podsumowanie plonów rolnych, a szczególnie roślin 
okopowych”. Pani Respondek wspomniała, iż z inicjatywy członków Komisji Rolnictwa została 
zorganizowana po raz pierwszy w Gminie Zbrosławice „Karczma Żniwna”. Pani Respondek 
przekazała, że z rozmów z rolnikami wynika, że impreza się bardzo spodobała i chcą jej 
kontynuacji w kolejnych latach. 

Zapytań ani uwag nie wniesiono.    

 

Ad. 8. 

 Przewodniczący i Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawili informację ze swojej działalności            
w okresie międzysesyjnym – stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

   Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

  

Ad. 9. 

   Pisemna informacja z działalności Wójta Gminy za okres od 16 września 2015 r. do 27 października  
2015 r. – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

  Ponadto Wójt poinformował, iż :     

  Odbył szkolenie kierowników Jednostek Samorządowych w zakresie obrony cywilnej 

  Uczestniczył w Dramataliach, podziękował wszystkim którzy przyczynili się do ich organizacji  

  Odbył spotkanie z przedstawicielami firmy TAURON 

 Uczestniczył w zebraniach wiejskich w Przezchlebiu, Zbrosławicach i Kopienicy 

 Wziął udział w konferencji pt.: „Bezpieczeństwo zaopatrzenia w wodę” 

 Odbyło się symboliczne przekazanie samochodu dla policji 

 Odbył kilka spotkań z przedstawicielami firm, w sprawie prywatyzacji Zakładu Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej, w celu zorientowania się jakie płyną z tego korzyści a jakie 
zagrożenia 
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 Odbył spotkanie z przedstawicielami firmy Armada w sprawie zjazdu na drogę krajową 

 Wziął udział w konwencie Wójtów, gdzie głównym tematem była demografia 

 Odbyła się akcja „Grill” - wspólne działania służb ratowniczych  

 Podpisał kilka aktów notarialnych dot. sprzedaży mieszkań 

 Podpisał akt notarialny dot. sprzedaży działki w miejscowości Wilkowice 

 Uczestniczył w Gminnym Dniu Edukacji Narodowej w Szkole Podstawowej w Ziemięcicach  
oraz w Miasteczku Śląskim 

 Odbył spotkanie z Wicestarostą Tarnogórskim i Dyrektorem Zarządu Dróg Publicznych,  
które dotyczyło dofinansowania konkursu, w którym istnieje możliwość pozyskania pieniędzy  
z Narodowego Funduszu Odbudowy Dróg Lokalnych. Wójt poinformował, że ostatecznie Starostwo 
Powiatowe w Tarnowskich Górach odstąpiło od udziału w konkursie NFODL, natomiast zamierza 
wystąpić z tym projektem do PROW. 

 Odbył spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia Miłośników Ziemi Tarnogórskiej, które ubiega 
się o to by sztolnia została wpisana w listę zabytków UNESCO 

 Uczestniczył w I „Karczmie Żniwnej” 

 Odbyła się kolejna dyscyplina w ramach Wieloboju Sołectw – sztafety (I miejsce Czekanów) 

 Wziął udział w forum organizacji pozarządowych, które odbyło się w Nakle Śląskim z inicjatywy 
powiatu  Tarnogórskiego 

 Uczestniczył w dniu patrona Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kamieńcu Jana Pawła II 

 Odbyło się w Centrum Usług Publicznych szkolenie związane z Bezpieczeństwem Danych 
Osobowych 

 Uczestniczył w dwóch posiedzeniach zarządu Lokalnej Grupy Działania, po jednym z nich w CUP 
odbyło się spotkanie przedstawicieli gmin i podsumowanie konsultacji jakie się odbyły w wszystkich 
Gminach, które uczestniczą w tym stowarzyszeniu. 

 Wspólnie z 20 osobową grupą młodzieży oraz Panią Wicewójt Katarzyną Sosadą, Panem 
Inspektorem Wojciechem Kretkiem oraz Panią Joanną Sleziak wziął udział w wyjeździe do  
Verdun, gdzie z inicjatywy Gminy Partnerskiej Charnay - lès – Mâcon zostało zorganizowane 
spotkanie gmin partnerskich. 

 Wziął udział w Olimpiadzie Specjalnej, która odbyła się w Zespole Szkół w Miedarach. Wspomniał, 
iż w wyniku tych zmagań jeden z pensjonariuszy Domu Pomocy Społecznej w Miedarach wziął 
udział w Światowych Mistrzostwach w Los Angeles. 

Pani w-ce wójt poinformowała, że: 

 uczestniczyła w zebraniach wiejskich w Miedarach i Wilkowicach 

 Spotkała się z architektami, w kwestii rozbudowy przedszkola w Świętoszowicach i dobudowy 
nowego obiektu w Kopienicy 

 Brała udział w spotkaniu dotyczącym gospodarki niskoemisyjnej 

 Spotkała się z przedstawicielem Górnośląskiego Klubu Przyjaciół Drogi Świętego Jakuba  

Zapytań ani uwag nie wniesiono.   

 
Ad. 10.   

 Sołtys Jasiony, Pani Wanda Suchoszek, podziękowała Wójtowi, Pani W-ce Wójt oraz wszystkim 
pracownikom za pomoc w wydzierżawieniu fragmentu gruntu, na którym odbywają się różnego 
typu imprezy dla mieszkańców wsi. Pani Sołtys w imieniu mieszkańców oraz Rady Sołeckiej 
wręczyła panu Wójtowi oraz pani W-ce wójt tytuł „Przyjaciela Sołectwa Jasiona” 

 Sołtys Szałszy, Pani Teresa Brzęczek, poinformowała pana Naczelnika Kuklińskiego,  
iż mieszkańcy dwóch ulic w Szałszy zgłosili potrzebę utwardzenia drogi na ul. Czapli  



5 
 

i ul. Kościelnej. Poinformowała także, iż od strony Gliwic można zamontować logo Gminy 
Zbrosławice, aby było wiadomo dokąd się wjeżdża. 

 Sołtys Ziemięcic, Pan Alojzy Szyguła poinformował: 

 Komendanta Straży Gminnej, że na torowisku między Przezchlebiem a Ziemięcicami 
„urzęduje” sfora bezpańskich psów, które są bardzo groźne. Poprosił o zainteresowanie  
się tą sprawą. 

o Komendant Straży Gminnej, Jerzy Tam przekazał, że jeżeli otrzymują zgłoszenie to udają 
się na miejsce i informują rakarza, który obsługuje teren naszej Gminy. Zaapelował także,  
aby właściciele psów zadbali o ich właściwe przetrzymywanie. 

 Na ul. Łącznej w Ziemięcicach występują zmiany napięcia prądu 

 Przekazał informację, iż na terenie Ziemięcic występują częste wyłączenia prądu  
bez wcześniejszego powiadomienia. Natomiast gdy dzwoni pod alarmowy nr 991, często 
otrzymuje odpowiedź, iż nic nie wiadomo na ten temat. Prosi o pomoc w związku  
z tym zdarzeniem. 

    

Ad 11. 

  Przewodniczący Rady przedstawił do podjęcia następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie wyboru członka Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju. 

        Przewodniczący Rady poinformował, iż nowy radny, Pan Grzegorz Kłaczek wyraził wolę pracy   
w  w/w komisji Rady Gminy.   

  Zapytań ani uwag nie wniesiono. Następnie przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło                 
15 radnych. Uchwała o Nr XII/130/2015 w sprawie wyboru członka Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Rozwoju została podjęta przy 15 głosach „za” – stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.    

  

b) w sprawie wyboru członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej. 

        Przewodniczący Rady poinformował, iż nowy radny, Pan Grzegorz Kłaczek wyraził wolę pracy   
w  w/w komisji Rady Gminy.   

     Zapytań ani uwag nie wniesiono. Następnie przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło                 
15 radnych. Uchwała o Nr XII/131/2015 w sprawie wyboru członka Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej  została podjęta przy 15 głosach „za” – stanowi załącznik              
nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

c) w sprawie wyboru członka Komisji Rolnictwa. 

  Przewodniczący Rady poinformował, iż nowy radny, Pan Grzegorz Kłaczek wyraził wolę pracy                       
w  w/w komisji Rady Gminy.   

    Zapytań ani uwag nie wniesiono. Następnie przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło                 
15 radnych. Uchwała o Nr XII/132/2015 w sprawie wyboru członka Komisji Rolnictwa została 
podjęta przy 15 głosach „za” – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

  

d) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2015-2027 
(autopoprawka). 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

         Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”                                   
i 0 „wstrzymujących się”).    

         Zapytań ani uwag nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XII/133/2015 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
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Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2015-2027 została podjęta przy 15 głosach „za”,                    
0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.   

 

e) w sprawie zmiany w budżecie Gminy Zbrosławice na  rok 2015. 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

         Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”                                   
i 0 „wstrzymujących się”).    

         Zapytań ani uwag nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XII/134/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice 
na rok 2015 została przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” – stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

f) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015. 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

         Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”                                  
i 0 „wstrzymujących się”).    

         Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XII/135/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice 
na rok 2015 została podjęta przy 15  głosach „za” – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu.  

 

g) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015. 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

         Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”       
i 0 „wstrzymujących się”). 

         Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XII/136/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice 
na rok 2015 została podjęta przy 15  głosach „za” – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 

 

h) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015. 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

         Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (14 „za”, 0 „przeciw”       
i 0 „wstrzymujących się”). 

         Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XII/137/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice 
na rok 2015 została podjęta przy 15  głosach „za” – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu.  

 

i) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2015 (autopoprawka). 

         Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy, Pani Marzena Żołędziewska. 

         Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała, iż 
Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”       
i 0 „wstrzymujących się”). 
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         Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XII/138/2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice 
na rok 2015 została podjęta przy 15  głosach „za” – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu.  

 

j) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Czekanowie, Ochotniczej 
Straży Pożarnej w Łubiu i Ochotniczej Straży Pożarnej w Wieszowie.   

           Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy, Pani Katarzyna Zyga. 

          Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”       
i 0 „wstrzymujących się”). 

         Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XII/139/2015 w sprawie udzielenia dotacji celowej  
dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Czekanowie, Ochotniczej Straży Pożarnej w Łubiu  
i Ochotniczej Straży Pożarnej w Wieszowie została podjęta przy 15 głosach „za” – stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

k) w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń   
kanalizacyjnych na lata 2016-2020. 

  Projekt w/w uchwały przedstawił i omówił Naczelnik Zakładu Gospodarki Komunalnej  
i Mieszkaniowej Pan Jakub Kukliński. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała  jednogłośnie pozytywnie (13 „za”, 0 „przeciw”  
i 0 „wstrzymujących się”) 

  Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XII/140/2015 w sprawie wieloletniego planu rozwoju  
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2016-2020 została 
podjęta przy 15 głosach „za” – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

l) w sprawie zmiany uchwały nr X/107/2015 Rady Gminy Zbrosławice z dnia 31 lipca 2015r.  
w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych uwag złożonych do 
projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru północno-
zachodniego sołectwa Szałsza – VII, 

 Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Gospodarki Nieruchomościami  
i Ochrony Środowiska Pani Beata Dzielicka. 

  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała  jednogłośnie pozytywnie (11 „za”, 1 „przeciw”  
i 1 „wstrzymujący się”) 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym udział 
wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XII/141/2015 w sprawie zmiany uchwały nr X/107/2015 Rady 
Gminy Zbrosławice z dnia 31 lipca 2015r. w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 
nieuwzględnionych uwag złożonych do projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru północno-zachodniego sołectwa Szałsza – VII, została podjęta przy  
13 głosach „za”, 1 „przeciw” i 1 „wstrzymujący się” – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu.  

 

m) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Zbrosławice  
dla obszaru północno-zachodniego sołectwa Szałsza (autopoprawka) – VIII.   

  Projekt w/w uchwały przedstawiła i omówiła Naczelnik Gospodarki Nieruchomościami  
i Ochrony Środowiska Pani Beata Dzielicka. 
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  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, Pani Józefa Boron poinformowała,  
iż Komisja powyższy projekt uchwały zaopiniowała  jednogłośnie pozytywnie (9 „za”, 2 „przeciw”  
i 2 „wstrzymujących się”) 

 Pani Radna, Krystyna Graca zapytała czy wprowadzono tylko te zmiany, o których się 
informuje w uzasadnieniu, tj.: wprowadzono obszar podlegający ochronie czyli 
udokumentowane złoża węgla kamiennego, wyeliminowanie zapisów o konieczności 
uzyskania uzgodnienia lokalizacyjnego z administratorem sieci, wyeliminowanie zapisów  
o sposobie lokalizacji zjazdu?  

 Pani Naczelnik, Beata Dzielicka odpowiada, że wprowadzono zmiany, które zmierzały  
do usunięcia niezgodności uchwały z prawem. Niezgodność uchwały z prawem dotyczyła 
3 wskazanych przez Nadzór Wojewody kwestii, które omawiane były na samym początku, 
jednakże wspomniała również, że uchwała została dostosowana do zasad techniki 
legislacyjnych, dlatego dotychczasowy projekt może się różnić od tego, który był 
uchwalany 31 lipca. Mogą zaistnieć pewne przesunięcia jeżeli chodzi o kwestię 
paragrafów, ustępów, punktów itd. Zostały uspójnione pewne rozwiązania między sobą  
a mianowicie chodzi o takie kwestie, jak wpis w §16. W §16 ust.1 pkt.2 litera f, był wpis – 
infrastruktura techniczna, który został poprawiony na urządzenia infrastruktury technicznej, 
ponieważ w samej uchwale nie została zdefiniowana infrastruktura techniczna, natomiast 
zdefiniowane zostały urządzenia infrastruktury technicznej. Dlatego zostały uspójnione 
między sobą te kwestie, więc czasami może być zmieniona stylistyka zdania. Natomiast  
są to wszystko pewne korekty, które w żaden sposób nie stanowią ingerencji w ustalenia 
planu i nie są związane z czymś, co by można było utożsamiać z rażącymi błędami 
naruszenia prawa. 

 

 Pani Radna, Krystyna Graca odpowiada iż ma przed sobą rozstrzygnięcie nadzorcze 
Wojewody, w którym stwierdza on wyraźnie iż uchyla naszą uchwałę z powodu istotnego 
naruszenia prawa. Mówi wyraźnie, iż to Rada Gminy jest organem ustawowo 
odpowiedzialnym za uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
Oznajmiła, że jest jak najbardziej za przeznaczeniem tych terenów na cele: usługowo-
handlowe, magazynowe itp., ale niestety nie może zgodzić się z procedurą planistyczną  
od momentu unieważnienia tej uchwały do dnia dzisiejszego.    

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono, wobec czego przystąpiono do głosowania, w którym 
udział wzięło 15 radnych. Uchwała o Nr XII/142/2015 w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Zbrosławice dla obszaru północno-zachodniego 
sołectwa Szałsza (autopoprawka) – VIII została podjęta przy 11 głosach „za”, 3 „przeciw”  
i 1 „wstrzymujący się” – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

   

Ad. 12.   

Wiceprzewodnicząca Rady, Pani Zofia Woźniak odczytała odpowiedź Wójta na interpelację 
Radnej Krystyny Graca złożonej dn. 28 września 2015 r. w sprawie „Oświetlenia terenu  
w Miedarach na odcinku od ul. 1-Maja do schroniska psów”. Wójt informuje, iż zadanie to zostało ujęte 
w planie pierwotnym budżetu Gminy Zbrosławice na 2016 rok. 

 

 Pani Radna Krystyna Graca zapytała co to znaczy, iż inwestycja została umieszczona  
w pierwotnym planie budżetowym na 2016 rok. Co to jest plan pierwotny?  

 Pan Wójt Wiesław Olszewski odpowiedział, że naczelnicy przy konstruowaniu budżetu 
sumują tego typu wnioski, sumują potrzeby, które sami określili i przedstawiają  
te propozycje do planu budżetu na następny rok. Później wspólnie obradujemy 
i doprowadzamy do równowagi pomiędzy dochodami a wydatkami. 

Ponadto wiceprzewodnicząca Rady, Pani Zofia Woźniak poinformowała, że: 

 Wpłynął wspólny wniosek Pani Radnej Krystyny Graca i Pana Radnego Rafała Kubika 
skierowany do Powiatu Tarnogórskiego za pośrednictwem Wójta Gminy Zbrosławice. 
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 Wpłynął wniosek Pani Radnej Krystyny Graca dotyczący inwestycji Gminy Zbrosławice  
w miejscowości Miedary. 

 Pani Zofia Woźniak odczytała odpowiedź Wójta na w/w wniosek. Pan Wójt informuje,  
że wszystkie wnioski do projektu budżetu Gminy Zbrosławice dotyczące inwestycji  
w Gminie Zbrosławice w miejscowości Miedary, zostały ujęte w pierwotnym planie budżetu 
Gminy Zbrosławice na 2016 rok. 

 

Ad. 13.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jak Fels, poinformował że na ostatniej sesji został podjęty 
temat wniosku Pani Radnej Krystyny Graca i Pana Radnego Wiesława Topór, dotyczący 
umieszczania protokołów komisji rewizyjnej na BIP.  

 Pan Jan Fels zapytał Panią Radną Krystynę Graca czy podtrzymuje wniosek? 

 Pani Graca odpowiedziała, że podtrzymuje wniosek. 

 Pan Przewodniczący Fels, zapytał Wójta czy istnieją jakiekolwiek przeciwskazania, 
aby protokoły z komisji rewizyjnej zostały opublikowane w Biuletynie Informacji 
Przestrzennej? 

 Wójt, Wiesław Olszewski odpowiedział, że przeanalizował stan BIP-ów w sąsiednich 
Gminach powiatu Tarnogórskiego, z których wynika, iż nie wszystkie Gminy publikują 
protokoły komisji rewizyjnych. Przekazał informację, iż zgadza się na publikację 
protokołów, które zawierają sprawozdania oceny budżetu, natomiast  jest przeciwny  
aby umieszczać protokoły dotyczące innych tematów a w szczególności skarg. 

 Pan Przewodniczący Fels, poprosił o opinię Pana Tomasza Sencio, który jest radcą 
prawnym 

 Pan Tomasz Sencio, poinformował że opinia została wyrażona na piśmie i przedłożona 
zainteresowanym. Przekazał, iż o umieszczaniu protokołów na BIP decyduje pan Wójt.   

 Przewodniczący Rady, poinformował iż na BIP zostaną umieszczone protokoły dotyczące 
opinii i wykonania budżetu. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono 

  

Ad. 14. 

Głos zabrała Pani Radna Teresa Bagsik, która podziękowała Panu naczelnikowi Jakubowi 
Kuklińskiemu za skuteczne działanie i usunięcie niebezpiecznych dziur na ul. Dworcowej  
w Wieszowie. 

Pani Radna Zofia Woźniak, także podziękowała panu naczelnikowi Jakubowi Kuklińskiemu  
za solidne wykonanie mostku na ul. Poprzecznej w Ptakowicach. 

Pan Przewodniczący Rady, Jan Fels odczytał podziękowania, które przesłał były poseł Jan 
Kazimierczak. 

 Pan Przewodniczący, Jan Fels zapytał do kogo zwrócić się o uporządkowanie parkingu  
w Boniowicach, ponieważ znajdują się na nim przepełnione kubły na śmieci. 

 Pan Jakub Kukliński odpowiedział, iż sprawa zostanie przekazana odpowiednim służbą.  

 Pan Przewodniczący Fels, zapytał jak wygląda walka z dzikami i lisami w naszej Gminie?   

 Wójt Wiesław Olszewski odpowiedział, iż Straż Gminna w ostatnim czasie wykładała tzw. 
Hukinol-koncentrat potu ludzkiego, który ma za zadanie odstraszać zwierzynę. 

 Pan Przewodniczący, Jan Fels przekazał informację iż na drodze w Ziemięcicach (Jelina)  
są wysypane dwie sterty starego asfaltu. Przewodniczący interweniował w Zarządzie Dróg 
Powiatowych w tej sprawie. 
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 Pan Przewodniczący Fels zapytał, dlaczego inwestor domu dla osób niedosłyszących  
w Ziemięcicach wykopał na pół metra drogę Powiatową? Ziemia została wybrana i nie 
istnieje możliwość przejazdu. 

 Pan Przewodniczący Jan Fels zapytał, czy można postawić „kukułkę” na terenie 
Jeliny(przysiółek w Ziemięcicach), ponieważ notorycznie wysypywane są w tym miejscu 
śmieci. 

 Pan Przewodniczący Jan Fels przekazał informację, że na polach między Przezchlebiem 
a Ziemięcicami zostały wywiezione osady z oczyszczalni ścieków. 

 Pan Przewodniczący Jan Fels poinformował, że mieszkańcy Ziemięcic i Przezchlebia  
w dniu dzisiejszym (tj.28.10.15 r.) są pozbawieni wody z powodu awarii, która zostanie 
usunięta w 24 godz. 

 Pan Radny Rafał Kubik, zaapelował do Straży Gminnej, aby z powodu zbliżającego  
się święta Wszystkich Świętych zwiększyć patrole przy cmentarzach.  

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels przedstawił informację na temat: 

- analizy oświadczeń majątkowych radnych, za rok 2014 

- informację Wójta Gminy na temat oświadczeń majątkowych podległych pracowników 

  

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji, dokonując tym samym jej zamknięcia. 

 
Wszystkie załączniki do niniejszego protokołu, jak również nagranie dźwiękowe z sesji są dostępne             
w biurze Rady Gminy. Natomiast uchwały od Nr XII/130/2015 do Nr XII/142/2015 stanowiące 
załączniki od nr 6 do 18 są również dostępne w BIP Urzędu Gminy Zbrosławice. 
 
 
 
Protokołował        Przewodniczący Rady Gminy 
Referent Piotr Kupka          Jan Fels 
  
 


